
 
 

4η ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ προς τον κ. Περιφερειάρχη Ι.Ν. 
 

Σε πρόσφατη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Κέρκυρας ο Δήμαρχος ανακοίνωσε ότι δεν 
χρηματοδοτείται το έργο του φράγματος στο Ρεκίνι Κέρκυρας. 

 
Επερωτάσθε: Τί πρόκειται να γίνει με τις ιδιοκτησίες συμπατριωτών μας που έχουν απαλλοτριω-

θεί στη συγκεκριμένη περιοχή; 
 

Κέρκυρα 25/7/17 Θ. Γουλής 
 Γ. Κορφιάτης 


